
Sessió 09/06/2021
Assemblea Consell Local

AJUNTAMENT DE COCENTAINA
      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 09 DE JUNY DE 2021.

Hi assistissen les entitats i senyors següents:

Cocentaina Club Futbol: Vicente Javier Fenollar, Centre Excursionista Contestà: Hipòlit Cerdà Torregrosa, Club 
Ciclista Contestano: Antonio Ribelles, Club Caza y Tiro La Moderna Contestana: Juan Ujaldón Reche, GRE 
Futbol Sala Castell de Cocentaina: Oscar Garcia, Club Patinatge Artístic Cocentaina: Estefania Vidal, Hoquei 
Club Cocentaina: MªLidia Verdú Gisbert, Club Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Aeromodelismo 
Alcocer: Antonio Angel Pascual, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Santiago Aparisi Martí, Club Ye Faky 
futbol sala: Oscar Llorens Montava, Asociación Nebbulah-Acrobacia Aérea: Ana Llacer, Club Judo Cocentaina: 
Jose Albadalejo Miralles, G.P.M. Unides Podem-Esquerra Unida: Miguel Angel Castelló.

President :
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les dènou trenta-cinc hores, del dia nou de juny de 2021, es reuneixen al gimnàs de «l'antic
institut» del Poliesportiu Municipal, les persones i entitats esmentades, totes elles integrants de l’Assemblea del
Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Iván.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.     

2. Temporada d’estiu 2021.

Iván.- comenta que aquest estiu 2021 sí que hi haurà per part de l’ajuntament de Cocentaina oferta esportiva
referent a l’escola de permanència i l’escola d’estiu esportiva. La matricula d’aquesta ja està tancada i s’iniciarà
el 28 de juny la primera d’elles, i l’1 de juliol la segon. També informar de que des del dilluns 7 de juny s’estan
tramitant carnets de piscina per a la temporada 2021 que durant aquest estiu serà del 12 de juny fins al 5 de
setembre de 2021. El  servei  de escoles d’estiu  i  permanència no s’ha vist  afectat  en quant  a la  prestació
d’aquest, pel que no s’ha realitzat cap interpretació d’ordenança fiscal i els preus seran els mateixos. No passa
el mateix amb els preus dels carnets de piscina, que sí que es veuen afectat perquè el servei que es prestarà
aquest estiu serà diferent. Els usuaris de piscina sols podran entrar o be en un torn de matí o be en un torn de
vesprada, i aquest torn sempre tindran que reservar-ho amb cita prèvia per internet. Com alguns clubs sabeu ja,
perquè alguns han preguntat per a poder realitzar campus d’estiu, aquest mes de juliol els que realitzen algun
campus o tecnificació esportiva, no podran fer ús de la piscina com s’ha fet en anys anteriors.

Miguel Angel Castelló.-  pregunta per si es pot saber els preus dels carnets de piscina, i també com serà el
procés per a reservar i com reservar per a vindre a banyar-se.

Iván.- contesta informant dels preus: 
• Menors de 6 anys: gratuït.
• De 6 a 17 anys: 24 euros.
• A partir dels 18 anys: 39,20 euros.
• Carnet Familiar: 62,40 euros.

Per a reservar, com necessitem tindre control d’aforament en tot moment, enguany no hi ha entrades de 1 dia ni
abonaments de 5 entrades, així que els que accediran a la piscina tots tindran carnet de piscina. Els creem un
usuari per poder accedir a un lloc web i poder des d’allí reservar el torn i el dia que volen vindre a la piscina.
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3. Carnets d’instal·lacions temp. 2019-2020, i temp.2020-2021.

Octavio.- dona les gràcies i l’enhorabona a tots els clubs per la temporada tant dura que ens ha tocat passar i
com de bé que s’ha afrontat per part de totes i tots. Tanmateix demana disculpes per la tardança de la gestió de
la compensació dels carnets d’instal·lacions de la temporada 2019-2020. Comentar que a l’ajuntament hem
tingut 3 secretaris/ries diferents durant aquests mesos tant difícils, i que finalment s’ha aprovat fa unes setmanes
l’acord d’interpretació de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa pel servei de poliesportiu municipal per a la
temporada 2019-2020. Aquest acord el que contempla és una reducció de la taxa per les diferents i reiterades
restriccions que varem anar sofrint durant aquesta temporada en concret, i que deixa les següents tarifes:

• Menors de 18 anys: gratuït.
• Carnet Individual Majors 18 anys: 19 euros.
• Carnet Familiar: 29,60 euros.
• Carnet Reduït: 6,80 euros.
•

Per tant, ara el que es tindrà que fer quan tinguem els documents preparats i el procés administratiu preparat,
serà realitzar un abonament de 23 euros per carnet, i els clubs podran realitzar la gestió dels carnets que tenien
pel seu club, realitzant una signatura dels esportistes amb carnet i donant el consentiment per a poder gestionar-
ho tot el club. En tindre-ho preparat i com ho farem vos avisarem i iniciem la tramitació dels abonaments.

Pel que fa a la temporada que estem en vigor encara, la temporada 2020-2021, tindrem que realitzar un procés
igual  que  l’anterior,  però  tindrem  que  finalitzar  la  temporada  completa  per  a  saber  de  quantes  i  quines
restriccions hem tingut durant la temporada, i així poder interpretar una reducció de la taxa per a aquest carnet
de la 2020-2021.

Vicent Fenollar.- pregunta si  el  no tindre encara els carnets de la temporada 2020-2021 aclarits, tramitats i
pagats, afectara en quant a la sol·licitud d’ajuda per la subvenció local a entitats locals.

Octavio.- contesta que no afectarà per a la subvenció perquè es una qüestió a nivell d’ajuntament, tant les taxes
dels carnets com la subvenció que s’atorga, així que es podrà justificar el  que els pagaments dels carnets
encara no estiguen al corrent.
 
4. Subvenció local a clubs i entitats esportives del municipi de Cocentaina.

Octavio.- comenta que la subvenció local als clubs locals està prou retardada enguany, i encara que la intenció
sempre ha sigut que puguen els clubs tindre l’ajuda per a setembre-octubre, i que tenim que continuar apostant
per a que així siga, que en tindre-ho publicat vos avisarem per a que aneu preparant tot i poder presentar-ho en
temps. Sols demanar a totes les directives que per favor que deixen els tràmits fets per a possibles canvis de
directives i possibles complicacions en temes de tramitació de subvenció.

Ximo Corbí.- comenta que en tema de subvenció local, una de les últimes assemblees que varem fer abans del
virus, es va tractar el tema de modificar els criteris de baremació, açò es va parar per la situació que hem viscut i
imagine que açò per a aquesta nova subvenció tampoc es tindrà en compte canvis. També comentar que les
subvencions de diputació, conselleria, etc.. ja estan publicades, si sabem la local com va i per a quan. Per últim,
comenta  que  es  deuria  de  tindre  en  compte  que  l’activitat  d’una  temporada  normal  s’ha  vist  afectada
considerablement i que per a poder valorar millor la subvenció, aquest aspecte deuria de tindre's en compte.    

Octavio.- contesta que el tema dels criteris de baremació no hem pogut anar tractant-ho i que per a aquesta ja
no podríem tocar-ho i que es retardara més encara, així que per a la de l’any que ve intentarem reprendre. Pel
que fa a la situació de la subvenció, de moment encara no tenim els pressupostos municipals aprovats i quasi
segur que a final de juny estiguen, per aquest motiu està retardant-se i no ha eixit encara.    
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Octavio.- finalitza aquest punt, comentant que encara que no va directament per als clubs del consell ja que ells
es veuen contemplats en la subvenció local que coneixem, s’ha treballat amb una nova subvenció de 5000 euros
per a la concessió d’ajudes a jóvens esportistes del municipi de Cocentaina que vorà llum aquest 2021. Es tracta
d’una ajuda per als esportistes que no estan en cap dels clubs esportius que disposa el club d’ajuda, i que estan
competint a cert nivell i amb bons resultats. Aquesta ajuda no modifica l’altra, no influeix en la que ja tenim als
clubs.

5. Despatx extraordinari

Octavio.- comenta les obres i projectes que s’estan fent al poliesportiu, com heu vist a la pista central estan en
obres i en unes setmanes estarà finalitzat i tindrem d’una superfície nova. També es va col·locar una font al
camp de futbol de la via. Tenim també diferents projectes que s’han demanat diferents ajudes per veure si venen
aprovades o si podem fer-ho amb recursos propis, com son, els vestidors de la piscina que l’edifici es farà nou i
l’entorn de les piscines i  tancament d’aquest. El camp de la Morera, en quant a la substitució de la gespa
artificial. El condicionament del pavelló per a fer-ho accessible i adaptar WCs i accés de l’edifici principal i les
oficines. 
També comentar que tenim ara dos línies de telèfon dels conserges, que ara tots els que estan de servei estan
localitzats i han de contestar a les cridades.
Per  últim,  informar  dels  possibles  projectes  que es  poden dur  a  terme en un futur,  ja  que s’ha  iniciat  les
conversacions i  el treball amb l’arquitecte i ja s’està treballant amb la idea. Serien la millora de la zona del
«circuit del Pi» que consistiria en la realització de d’una zona per a rodar amb bicicleta, aquest 2021 s’han creat
dos escoles de ciclisme en Cocentaina, una la del club ciclista Rafa Valls i l’altra la del club ciclista Contestano i
amb els dos clubs tenen més de 80 xiquets i xiquetes. L’altra seria la de poder cobrir la pista coberta, amb
aquesta actuació podríem tindre un segon pavelló i no patir els ajornaments d’entrenaments i de competicions
per les inclemències del temps.      

6. Precs i preguntes.

Vicent Fenollar: pregunta per l’actuació del camp de la Morera, en que consisteix aquesta i si es pot tindre en
compte el canvi de costat de les banquetes, el sistema de reg per a que siga com el del camp de la Via i la
il·luminació d’aquest camp.

Octavio.- contesta que el projecte el que contempla és el canvi de gespa i la superfície de baix de la gespa. De
tota manera intentarem millorar tots els aspectes que comentes per poder deixar la instal·lació el millor possible.

Ximo Corbí.- dona les gràcies per haver canviat les finestres de les aules de dalt del pavelló. Sols afegir que si
es pot mirar de millorar la instal·lació elèctrica del pavelló per poder disposar de aparells elèctric i que el sistema
puga suportar-ho i que no salten els ploms, i en el cas de que es puga millorar açò, el poder tindre en un futur
aparells de fred i calor i condicionar millor aquests espais per a tot l’any.

Octavio.- contesta que gràcies per mencionar el de les finestres i que el tema de la llum del pavelló és una cosa
que tenim per veure i ho continuem tenint en compte per treballar-ho amb els electricistes de l’ajuntament.

Lidia Verdú.- comenta de la possibilitat de tindre per a la pista de patinatge i hoquei una graderia i un marcador
electrònic fixe.

Octavio.- contesta que el tema de la graderia si que ho hem pensat pel tema del cobriment de la pista coberta i
realitzar una graderia entre una instal·lació i l’altra. El marcador ho tenim en compte i anirem mirant-ho de la
possibilitat de fer-ho.

Hipòlit Cerdà.- vol aprofitar per a informar de que el proper 22, 23 i 24 d’octubre tindrà lloc en Cocentaina un
congrés intergeneracional  de Muntanyisme, i  que el programa ja està publicat i  com a centre excursionista
Contestà volem fer extensiu a totes les entitats esportives per si es d'interès per a algú dels respectius clubs.
(S’envia adjunt a l’acta el programa del congrés)   

 
I no havent més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20:20 hores, dels quals, com a secretari, que ho
confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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